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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z rozpoczęciem sezonu wiosennego, a tym samym ze wzrostem zainteresowania 
mieszkańców aktywnością na świeżym powietrzu oraz licznymi sygnałami dotyczącymi funkcjonowania 
„Orlików" w naszym mieście, zwracam się z prośbą o przedstawienie szczegółowych informacji 
dotyczących funkcjonowania boisk „Orlik" na terenie Miasta Zgierza. 

Z informacji zamieszczonych na stronie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Zgierzu wynika, że 
w mieście funkcjonują dwa boiska typu „Orlik" - przy ul. Musierowicza 1/3 oraz ul. Leśmiana 1. 
W związku z tym chciałbym uzyskać odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie są obowiązujące godziny otwarcia boisk? Czy w związku z nadejściem cieplejszych 
miesięcy planowane jest ich wydłużenie? 

2. Jak wygląda kwestia zatrudnienie pracowników związanych z funkcjonowaniem orlików 
zarządzanych przez Miasto Zgierz. 

3. Na stronie internetowej znajduje się informacja o możliwości rezerwacji boisk mailowo oraz 
stacjonarnie. Z której opcji chętniej korzystają mieszkańcy oraz jak wiele rezerwacji jest 
dokonywanych? 

4. Czy istnieją stałe godziny zarezerwowane dla klubów sportowych oraz szkół? Jeśli tak, to w 
jakim stopniu ograniczają one dostęp mieszkańców do boisk? 

5. Czy Miasto Zgierz ma wpływ na funkcjonowanie boiska przy Zespole Szkół nr 1 im. Jakuba 
Cezaka? 

Zwracam się także z prośbą o zweryfikowanie informacji dotyczących godzin otwarcia obiektów 
sportowych podanych na stronie internetowej MOSiR. Podczas wizyty ustaliłem, że kompleks przy ul. 
Leśmiana 24 marca 2025 r. był czynny jedynie do godziny 19:15, choć według mieszkańców często 
zdarza się, iż nie są one dostępne, niezależnie od warunków pogodowych. 

Z poważaniem, 

Jakub Kwiatkowski 


